
Referat FAU-møte Sandved skole

Dato: 30.August 2021

Tidspunkt: 18:30 – 19:50

Sted: Google Meet

Tilstede:

1a 2a 3a X 4a X 5a 6a X SFO 1

1b 2b X 3b X 4b X 5b 6b

1c 2c 3c 4c X 5c 6c X

1d 2d X 3d X 4d X 5d X 6d X

Fra SFO: N/A

Referent: Georg Thingbø

ID Tittel Ansvarlig/aksjon
1 Velkommen (5 min) FAU leder

Leder ønsker velkommen

Oppmøteregistrering for årsmelding

Georg Thingbø
(FAU-leder)

2 Informasjon fra skolen (60 min) Ansvarlig
2.1 Informasjon fra skolen

Skolen takke de som har valgt å sitte i FAU. Det er viktig for et godt
samarbeid mellom skolen og foreldrene.

Oppstart :

Vi har i år tatt imot 91 nye 1.klassinger. Skolen har startet på grønt
nivå. Vi er godt i gang på Iglemyr og ledelsen er godt involvert
sammen med de ansatte. Det ser bra ut i klasserommene og ser ut
som det fungerer bra for elevene. Det har egne friminutt med
unntak av 15min der det er friminutt sammen med Iglemyr elever.
Vi følger med fremover hvordan dette fungerer, men foreløpig
fungerer det fint.
De første turene med buss ble gjennomført med mye personell og
ser ut som det fungerer bra også. Det har vært ett tilfelle der en
elev ikke har blitt med bussen, men dette har vi lært av, og gjør det
vi kan for at dette skal unngås. Skolen prøver å få til en omvisning
for foreldrene på Iglemyr skole.
Elevrådet for 6.klasse er med på Sandved skole sitt elevråd og blir
kjørt frem og tilbake, eventuelt at de starter på Sandved først.
Skolefoto blir tatt på Iglemyr for disse elevene.
Halvparten av 5.trinn skal egentlig være på Sandneshallen, men
siden utbyggingen ikke har startet enda så har disse vært på
Sandved skole. Nytt inventar er bestilt til Sandneshallen, men alt er
ennå ikke levert. Overflytting skjer når alt er på plass. Disse eleven
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skal ha 2 friminutt der nede, men langfri opp på skolen sammen
med alle andre.

COVID-19 (grønt nivå) :

Det anbefales vanlig organisering nå når skolen er på grønt nivå.
Det er vanlig vask, men vi avstår fra klemming og annen
nærkontakt for å minimere risiko.

Friminutt :

I fjor lærte vi av å dele opp skolegården og at man får bedre
oversikt over hva som skjer i skolegården. Det kom positive
tilbakemeldinger fra både elever og lærere. 1.trinn i år har derfor
fått et eget område slik at de kan starte i trygge omgivelser før vi
åpner etterhvert. Ellers har skolen delt resten av skolen i 2 deler
der 3 og 4 trinn er sammen, og 4 og 5 trinn er sammen. Skolen
prøver ut dette for å se hvordan dette fungerer i tett dialog med de
ansatte.

Skolefoto :

Skolefoto er bestilt til uke 38. med portrettfotografier samt
skolekataloger. Fotografene bruker nok gymsalen i år som i fjor. Det
er et ønske om å få oppdatert forsiden i år.

Utbygging :

Skolen fikk informasjon rett før ferien at det ikke blir riving i ferien,
men at det mest sannsynlig blir riving mot høstferien. Det er en del
oppsett som må på plass for lærere og lokaler når rivingen starter.
Dette er ikke på plass enda. Det blir et møte på fredag rundt HMS
og trafikk i byggeperioden mellom skolen og kommunen. Det
presiseres at sluttdato for bygging ikke er endret selv om riving
starter senere. Dette på grunn av en del innlagt ekstra tid i tilfelle
endringer.

Trafikksikkerhet :

Skolen ser at når det skal graves på parkeringsplassen vil det nok bli
mye trafikk rundt skolen. Skolen skal ha en befaring sammen med
trafikkansvarlig i kommunen, men forespør om FAU kan prioritere å
få enda flere til å sykle og gå. Kunne det også vært en ide at FAU
har en trafikkvakt ved hjertesonen?

Foreldremøter :

Foreldremøter kommer i September, men skolen diskuterer i
hvilken form disse skal være. Samlet eller klassevis. Informasjon
kommer snart rundt dette.

2.2 Valg av ny FAU leder, nestleder og sekretær

Georg Thingbø
(FAU-leder)
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Amund Røland har meldt sitt kandidatur for FAU leder og Reidun
Ommundsen har meldt sitt kandidatur som FAU nestleder. Vi
mangler et kandidatur for sekretær. Vi tror vi må har flere enn 50%
tilstede på FAU møtet for å kunne velge leder formelt så
nåværende FAU leder, Georg Thingbø vil kalle inn til neste møte
der vi mest sannsynlig har flere enn 50% til stede på møtet.
Grunnen til lavt oppmøte idag var at flere klasser har ikke fått på
plass ny FAU representant da foreldremøltetene ikke er
gjennomført enda.

2.3 Skolefoto

FAU-leder skal sjekke med Lima foto men det er et ønske at man
tar både portrettfoto og klassebilder i årets skolefoto. I tillegg er
det et ønske å kunne få skolekatalogen digital i tillegg til fysisk.

2.4 Trafikksituasjon

Det er bred enighet at det er betydelig større risiko å ha
hjertesonen på nåværende lokasjon så lenge dette også er
holdeplass for bussene som kjører elever til Iglemyr. Mulig løsning
kan være å flytte hjertesonen midlertidig til Kirken og stille med
trafikkvakt. Dette vil kanskje føre til trafikkork i ved kirken, em
dette kan muligens ha en positiv effekt der enda flere ønsker at
sine barn skal gå eller sykle til skolen. FAU-leder tar kontakt med
rektor og å diskutere sammen med trafikkansvarlig i kommune om
mulige løsninger.

2.5 Leksefri skole

Det er meldt inn at Kleivane skole skal være en leksefri skole i år.
Forslag om leksefri skole har vært oppe til behandling i FAU på
Sandved tidligere. Tilbakemeldingen på dagen møte er å få en
oversikt hva dette egentlig innebærer på Kleivane og mest
sannsynlig be om erfaringer etter at Kleivane har prøvd dette for å
se på muligheter for å foreslå dette til Sandved skole dersom det er
en positiv erfaring.

Neste møte: 4.Oktober 2021
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